
Zápisnica 

zo zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 09.02.2023 v zasadačke 

Obecného úradu v Bystričke. 

 
1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu 
4. Kontrola uznesení 
5. Návrh VZN č. 12/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Bystrička   
6. Zmena stravného lístka od. 01.03.2023, doplatok Obce  Bystrička 
7. Prerokovanie inventúr za rok 2022 
8. Správa hlavnej kontrolórky o činnosti za rok 2022 
9. Žiadosť TJ Slovan Bystrička o dotáciu z rozpočtu obce na I. polrok 2023 
10. Žiadosť o nájom časti parcely KN-C 876 vo výmere 22 m2  
11. Dodatok k zmluve o odbere odpadu  
12. Dodatok č.1 k zmluve o dielo medzi obcou a Peter Ošvád – OPEN – 1 etapa chodníka 
13. Došlá korešpondencia, rôzne 
14. Diskusia 
15. Záver 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
Starosta privítal poslancov, konštatoval, že sú uznášania schopní. Informoval o neúčasti  Ing. 
Lučanského , ktorý sa ospravedlnil. (príloha č. 1) 
 

2. Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
Za overovateľov zápisnice navrhol p. Maršalovú a Ing. Korbeľa 

a návrhovú komisiu v zložení Mgr. Pospíšilová, Ing. Malko a Ing. Matula 

Poslanci schválili jednohlasne.  

 
3. Schválenie programu 
Poslancom bol program zaslaný a schválený  jednohlasne.  

 

4. Kontrola uznesení 
Na    minulom zastupiteľstve neboli uložené žiadne uznesenia 
Poslanci schválili jednohlasne.  

 

5. Návrh VZN č. 12/2022 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
v školách a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je Obec Bystrička   
Poslanci  návrh dostali ( príloha č. 2 ) a k návrhu nemali žiadne pripomienky. 

Hlasovanie: 

Za: 6 ( jednohlasne) 

 

6 Zmena stravného lístka od. 01.03.2023, doplatok Obce  Bystrička 
Poslanci návrh dostali ( príloha č. 3 ), kde sa zvyšuje v dôsledku nárastu cien surovín suma 
stravného lístka z 5,30 € na 5,70 € a doplatok obce zo sumy 2,00 € zvyšuje na 2,10 €.  
K uvedenému bodu nebola diskusia. 
Poslanci schválili jednohlasne.  



 
7. Prerokovanie inventúr za rok 2022 
Poslanci materiály dostali (príloha. č.4 )  
 
Diskusia: bez pripomienok  
Poslanci schválili jednohlasne.  

 
8. Správa hlavnej kontrolórky o činnosti za rok 2022 
Poslanci materiály dostali (príloha. č. 5). 
Kontrolórka poukázala hlavne na posun v nájomných zmluvách, pre obecné pozemky, ktoré 
sa využívali bez nájomných zmlúv. 
Hlasovanie: 
Za: 6 
     
9 Žiadosť TJ Slovan Bystrička o dotáciu z rozpočtu obce na I. polrok 2023 
Poslanci materiály dostali (príloha. č.6 ).  
Starosta navrhuje, aby suma o ktorú žiadajú na I. polrok bola ako minulý rok a to 4500 € a nie 
6000 € ako je žiadosť. Vzhľadom k ekonomickej situácii v obci by bola prehodnotená 
v druhom polroku.  
Hlasovanie: 
Za: 6 
 
10. Žiadosť o nájom časti parcely KN-C 876 vo výmere 22 m2  
Poslanci materiály dostali (príloha. č.7). 
Je to žiadosť Ing. Beláňa o súhlas so stavbou prístrešku pre parkovanie a nájom obecnej 
parcely. Po preverení situácie, majitelia bytovky zatiaľ nesúhlasia. Obec navrhuje, aby si 
vysporiadali vzťahy s majiteľmi bytovky. Uvedená žiadosť  bola podávaná už dva krát a vždy 
bola zamietnutá vzhľadom k situácii, ktorá by vznikla stavbou prístrešku.     
Hlasovanie: 
Za:    Proti: 6 
 
11 Dodatok k zmluve o odbere odpadu  
Poslanci materiály dostali (príloha. č.9).  
Starosta sa stretol s odoberateľom odpadu P.M.Diesel s.r.o., ktorý znížil poplatok za vývoz 
kuchynského odpadu a ešte nám doložil 2 ks nádob. S jeho prácou je obec spokojná, sú 
spoľahlivý a navrhuje dodatok schváliť.     
Hlasovanie: 
Za:  6    Proti:  
 
12. Dodatok č.1 k zmluve o dielo medzi obcou a Peter Ošvád – OPEN – 1 etapa chodníka 
Jedná sa o úpravu predĺžiť dobu dohodnutej lehoty na dokončenie diela do 31.05.2023  
( príloha č. 10) . V dôsledku objektívnych príčin , v tomto prípade počasie,  sa to dá predĺžiť  
p. Maršalová – treba tento dodatok prejsť aj s MASKOU 
Hlasovanie: 
Za:  6    Proti:  
 
 
 
 
 



12. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starosta informoval 
- o výzve na fotovoltické elektrárne pre obce ( príloha č. 11 ) 
- o projektoch z Plánu obnovy pre stavby MŠ. V našom prípade teraz 95 % nákladov na 
projektovú dokumentáciu.  
- Projektový zámer na rozšírenie kapacít komunitnej starostlivosti v obci Bystrička. Majú 
požiadavku na uzatvorenie zmluvy o budúcej kúpnej zmluve na predaj pozemku 
a dlhodobého nájmu. Jedná sa o 16244 m2.. 
Diskusia: 
p. Maršalová – nesúhlasí s predajom, komunitné centrum nerieši problémy s imobilnými 
a dlhodobo chorými seniormi. A ide o veľkú plochu obecných pozemkov, je to pre obec 
nevýhodné a pozemok by sme mali uchovať do budúcna aj pre stavbu domova dôchodcov, ale 
pre takých, ktorí sa o seba už nedokážu postarať. 
 
 
 
 
 
 
 
 
V   prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


